
اخیر  آلودگی دو هفته  به  اشاره  با  اهواز  نماینده 
تاثیر آتش سوزی های سایت دفع  و  اهواز  هوای 
اولویت  گفت:  آلودگی  این  در  صفیره  پسماند 
آتش سوزی  از  جلوگیری  باید  اهواز  شهرداری 

سایت صفیره باشد.
هفته های  آلودگی   کرد:  اظهار  یوسفی  مجتبی 
اخیر اهواز مردم را آزار داده است؛ میزان آلودگی 
به گونه ای بود که تحمل آن برای مردم سخت 

شده بود.
بودن  صنعتی  دلیل  به  گذشته  از  افزود:  وی 
خوزستان، شاهد آلودگی های صنعتی بوده ایم اما 
و  نیشکر  برداشت  دلیل  به  گذشته  هفته  دو  در 
سوزاندن مزارع، آلودگی ها تشدید شد. کارهایی 
مردم  اولویت سلامت  با  باید  انجام می شود  که 
را  سبز  برداشت  باید  نیشکر  بنابراین  باشد، 

افزایش دهد و این موضوع مطالبه ما است.
نماینده اهواز در مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به آلودگی  ناشی از آتش سوزی سایت صفیره و 
عدم دفع مناسب پسماند و مطرح شدن موضوع 
تامین اعتبار برای حل مشکل این سایت، بیان 

اولویت   باید  هم  صفیره  سایت  بحث  در  کرد: 
بودجه  در  موضوع  این  که  باشد  مردم  سلامت 
سنواتی شورای شهر مصوب شده است. قبلا هم 
هزینه هایی در این زمینه صرف شده است. ابتدا 
باید پاسخ داده شود هزینه های گذشته چه شد؟ 
شهرداری باید اولویت بندی کند و از آتش سوزی 

جلوگیری کند.

دفع  سلول های  گذشته  در  اینکه  بیان  با  وی 
می شد،  دفع  گازها  و  بودند  استاندارد  پسماند 
صفیره،  سایت  اطراف  روستاهای  اکنون  گفت: 
سایت  وضعیت  این  از  اهواز  و  غیزانیه  بخش 
از  بیشتر  اولویتی  تهدیدپذیر هستند. چه  صفیره 
رفع این مشکل است که می گوییم دستگاه های 

دیگر باید کمک کنند؟

کمیسیون  در  اعتبارات  زمینه  در  افزود:  یوسفی 
از  درصد   ۳۵ که  شد  مصوب  بودجه  و  برنامه 
بود،  یافته  که کاهش  اعتبارات شهرداری  منابع 
دوباره برگردد و در حال پیگیری این موضوعات 
هستیم. جلسه ای با معاون عمرانی وزارت کشور 
پیگیری  حال  در  اعتباری  بحث های  و  داشتیم 
است تا در بودجه سال آینده به همه شهرداری ها 

و دهیاری ها کمک شود.
که  نمی شود  دلیل  موارد  این  کرد:  تصریح  وی 
و  است  دیگری  چیز  اولویت  بگوید  شهرداری 
وزیر  با  کنند. جلسه ای  باید کمک  دیگر  ادارات 
نیز  آلایندگی  حق  پرداخت  خصوص  در  نفت 
اکنون  اما  هستیم  پیگیری  حال  در  و  داشتیم 
از  جلوگیری  باید  اهواز  شهرداری  اولویت 
آتش سوزی سایت صفیره باشد و ضرورت امروز 

مردم این موضوع است.
اسلامی  شورای  مجلس  در  اهواز  نماینده 
مانند  مشکلی  شود  داده  اجازه  نباید  کرد:  بیان 
آلایندگی برای مردم رخ دهد و بعد مشکلات با 

سخنرانی حل شوند.
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فرماندار دزفول :
نقص فني باعث بازگشت پرواز شد

فرماندار دزفول در خصوص بازگشت پرواز صبح دیروز تهران 
– دزفول به تهران و انجام مجدد این پرواز توضیحاتی ارائه 
هواپیمایی  پرواز شرکت  کرد:  اظهار  فرهمندپور،  علی  کرد. 
ایران ایر که ساعت ۸ صبح دیروز از تهران به سمت دزفول 
پرواز کرده بود، به دلیل ناخالصی سوخت به تهران بازگشت.

پیدا کردند و  تغییر  افزود: بلافاصله هواپیما و کادر آن  وی 
مسافران با هواپیمای جدید به دزفول برگشتند.فرماندار دزفول 
گفت: این اتفاق به دلیل نقص فنی نبوده و اعلام اشتباه این 

موضوع، موجب ترس مسافران جدید شده است.
برخی رسانه ها،  از سوی  این حادثه  ایسنا، دلیل  به گزارش 

نقص فنی هواپیما اعلام شده بود.

معاون سازمان صمت خوزستان :
سهمیه برنج استان

 هنوز مشخص نشده است
معاون اقتصادی و بازرگانی سازمان صنعت، معدن و تجارت 
خوزستان گفت: ۳۰ هزار تن برنج هندی وارداتی برای تعدیل 
بازار کشور تخصیص داده شده است اما هنوز برش سهمیه 

ای برنج وارادتی برای استان مشخص نشده است.
عبدالرحمان ناصریان بیان کرد: منتظر دستور وزارتخانه برای 
تخصیص و توزیع برنج هندی در بازار هستیم و به محض 

ابلاغ در بازار توزیع خواهد شد.
وی در ادامه با اشاره به وضعیت مرغ و تخم و مرغ  گفت: 
صادرات مرغ و تخم مرغ در کل کشور ممنوع شده است البته 
از خوزستان صادراتی انجام نمی شود و برای تعدیل قیمت 
بازار استان در چند ماه اخیر توزیع مرغ منجمد به  مرغ در 
صورت منظم در حال انجام است. ناصریان با اشاره به اینکه 
تا زمان نیاز توزیع مرغ منجمد در بازار استان ادامه خواهد 
داشت افزود: در هفته گذشته قیمت هر کیلوگرم مرغ کشتار 
روز در بازار استان به ۲۷۰ هزار ریال رسید که این رقم در 
هفته جاری به هر کیلوگرم ۲۳۰ هزار ریال کاهش یافته است. 
معاون اقتصادی و بازرگانی سازمان صنعت، معدن و تجارت 
خوزستان افزود: برای تعدیل قیمت مرغ در بازار استان توزیع 

مرغ منجمد همچنان ادامه خواهد داشت.
وی با اشاره به صادرات گوجه و رب گوجه از استان افزود: 
تا  عراق  کشور  به  خوزستان  از  فرنگی  گوجه  رب  صادرات 
تا زمان  فرنگی  دارد و صادرات گوجه  ادامه  ماه  آبان  پایان 
اعلام این کشور همچنان انجام خواهد گرفت.با آزاد شدن 
صادرات گوجه فرنگی از خوزستان به عراق قیمت این کالا 
در بازار استان تاپنج برابر افزایش یافته است.وی گفت: کلیپی 
در فضای مجازی مبنی بر معدوم کردن گوجه های صادراتی 
توسط صادرگنندگان منتشر شد که این موضوع مربوط به مرز 

کردستان است و در خوزستان نبوده است.

رئیس پلیس راه خوزستان :
حجم ترددها کاهش یافته است

رئیس پلیس راه استان خوزستان از کاهش ۱۵ درصدی تردد 
در جاده های استان خبر داد.

سرهنگ رضا دولتشاهی اظهار کرد: تردد در جاده های بین 
تا ۱۵ درصد  روزها حدود ۱۰  این  استان خوزستان  شهری 
نسبت به ایام عادی و شرایط مشابه در سال گذشته کاهش 
داشته است. وی افزود: وجود کارخانه ها، شرکت ها و صنایع 
با  ایام سال  تمام  تردد در  مختلف در خوزستان سبب شده 
حجم تقریبا مشابهی در جریان باشد اما مسلما حجم ترددهای 

غیرضروری کاهش یافته است.
رئیس پلیس راه استان خوزستان گفت: طی هفته گذشته و 
با اعمال محدودیت های ویژه، طی روزهای دوشنبه تا جمعه 

شاهد کاهش شدید ترددهای بین شهری بودیم.
 

مدیرعامل سازمان پسماند شهرداری اهواز :
ساخت سلول در حال انجام است

به  اشاره  با  اهواز  شهرداری  پسماند  سازمان  مدیرعامل 
مشکلات سایت دفن زباله صفیره، گفت: تنها راه برای بهبود 
وضعیت، ساخت سلول است که در حال انجام این کار هستیم 
و بخش عمده ای از مشکلات سایت صفیره حل می شود اما 
انجام نشود چند سال دیگر دوباره  اگر ساخت سلول جدید 

همین مشکلات را خواهیم داشت.
رضا علیجانی با اشاره به وضعیت سایت صفیره، اظهار کرد: به 
دلیل مدیریت غلط دوره های قبلی شهرداری، اهمیت سایت 
در  سلول ها  ساخت  و  بود  شده  سپرده  فراموشی  به  صفیره 
سایت صفیره متوقف شده بود اما در دو ماه اخیر، پیگیری های 
مناقصه  به  زودی سلول شماره ۲  به  و  انجام شده  قضایی 
می رود و امیدواریم در فروردین ماه تکمیل شود. سلول شماره 
و  شورا  با همت  امیدواریم  که  است  احداث  حال  در  نیز   ۳
شهرداری تا پایان بهمن ماه تکمیل شود.وی با اشاره به اعلام 
اداره کل  سوی  از  صفیره  سایت  مشکلات  و  آتش سوزی ها 
حفاظت محیط زیست به عنوان یکی از عوامل اصلی آلودگی 
هوای اهواز افزود: پررنگ شدن موضوع سایت پسماند به نفع 
ما است تا مسئولان، بودجه ای در اختیار ما قرار دهند تا یک 

بار برای همیشه مشکل این سایت حل شود.
کارخانه  گفت:  اهواز  شهرداری  پسماند  سازمان  مدیرعامل 
مزایده  آینده  هفته  که  بود  مشکل  دچار  پسماند  تفکیک 
آن برگزار می شود البته این کارخانه میزان کمی از زباله را 
برنامه ای  شهرداری  گذشته،  سال های  در  می کند.  تفکیک 
برای تفکیک از مبداء زباله نداشت اما در دوره کنونی برنامه ای 
داریم که به زودی در دو منطقه توسط دو پیمانکار، تفکیک از 

مبداء به صورت پایلوت انجام می شود.
علیجانی در خصوص آتش سوزی های سایت صفیره، تصریح 
است  نداده  رخ  سایت  این  در  آتش سوزی جدی  هیچ  کرد: 
هفته  سه  دو  که  داد  رخ  آتش سوزی  پیش  ماه  سه  تنها  و 
که  داد  رخ  آتش سوزی کوچکی  این مدت  در  طول کشید. 
هیچ دودی به سمت اهواز نیامد. دودهای کم، گازهای متان 

هستند که سعی می کنیم یکی دو هفته دیگر کاهش یابند.
بهبود وضعیت، ساخت سلول  برای  راه  تنها  بیان کرد:  وی 
و بخش عمده ای  کار هستیم  این  انجام  در حال  است که 
از مشکلات سایت صفیره حل می شود اما اگر ساخت سلول 
جدید انجام نشود چند سال دیگر دوباره همین مشکلات را 

خواهیم داشت.

مجتبی یوسفی :

مدیرکل تامین اجتماعی خوزستان :آلودگي هواي اهواز زندگي را سخت كرده است
کمک هزینه ازدواج

 غیرحضوري پرداخت مي شود
سید محمد مرعشی مدیر کل تأمین اجتماعی استان خوزستان 
در راستای بهینه سازی فرآیندها به منظور کاهش مراجعات، 
افزایش رضایتمندی بیمه شدگان، توسعه خدمات دیجیتال و 
غیر حضوری گفت: پرداخت کمک هزینه ازدواج بدون نیاز به 
اخذ درخواست و بررسی توسط واحدهای اجرایی و کاملا غیر 
حضوری راه اندازی گردید. بر این اساس شناسایی بیمه شدگان 
حائز شرایط ماده ۸۵ قانون تامین اجتماعی و فرآیندهای مربوطه 
برای واجدین شرایط که دارای شماره حساب و شماره تلفن 
همراه معتبر در سیستم می باشند در پایان هر ماه به صورت 
هوشمند و بدون نیاز به مراجعه بیمه شده به واحد اجرایی صورت 
می پذیرد و مراتب از طریق پیامک به بیمه شده اعلام می گردد.

سید محمد مرعشی افزود: همچنین افرادی که علیرغم تکمیل 
اطلاعات شماره حساب و شماره تلفن همراه در سامانه خدمات 
غیر حضوری، در پایان ماه مربوطه، پیامک ثبت کمک هزینه 
ازدواج را دریافت نمی نمایند، می توانند از طریق مراجعه به 
آدرس اینترنتی مذکور از مسیر ) منوی بیمه شدگان، حمایت 
علت  از  ازدواج(  هزینه  کمک  درخواست  مدت،  کوتاه  های 
عدم دریافت کمک مذکور مطلع و در صورت اعتراض با ثبت 
"درخواست پشتیبانی" و بارگذاری تصاویر عقدنامه و صفحه 
ازدواج شناسنامه از طریق منوی افزودن تصاویر جدید نسبت به 

ارائه درخواست و پیگیری های مربوطه اقدام نمایند.

رئیس اداره خدمات بیمه ای ملی حفاری ایران : 
بیمه تکمیلی کارکنان تمدید شد 

رئیس اداره خدمات بیمه ای شرکت ملی حفاری ایران از تمدید 
بیمه تکمیلی درمان کارکنان قراردادی شرکت تا پایان دی ماه 

سال جاری خبر داد.
محمد بهشتی منش گفت: همچنین نسبت به تمدید بیمه درمان 
کارکنان پیمانکاری مستمر غیر پروژه ای و کارکنان حجمی با 

شرکت بیمه دانا تا پایان دی ماه اقدام گردید. 
وی افزود: با توجه به اینکه شرکت ملی نفت ایران برای تعیین 
شرکت بیمه گر جدید در دی ماه مناقصه برگزار می کند برای 
جلوگیری از ایجاد وقفه در بیمه تکمیلی درمان کارکنان، تمدید 
قراردادهای محدود با شرکت های بیمه گر در دستور کار قرار 
گرفت. بهشتی منش اظهار کرد: براساس دستورالعمل ابلاغی 
برای کارکنان پیمانکاری ۲۰ درصد سهم کارکنان و ۸۰ درصد 
سهم کارفرما و برای کارکنان حجمی که زیر پوشش بیمه دانا 
قرار دارند همچون گذشته برای این دوره سه ماهه بر اساس ۵۰ 

هزار تومان الحاقیه صادر شد. 
رئیس اداره خدمات بیمه ای شرکت ملی حفاری ایران درباره 
آخرین اقدامات به عمل آمده در ارتباط با بیمه اموال و تجهیزات 
و  قراردادها  امور  در  اداری  مراحل  تمام  داد:  توضیح  شرکت 
کمیسیون مناقصات انجام شده و در انتظار گشایش پاکات و 
مشخص شدن شرکت بیمه گر هستیم. وی گفت: در مورد بیمه 
مسئولیت های مدنی مربوط به حوادث کارکنان با شرکت بیمه 
تعاون تا نیمه اول بهمن قرارداد داریم و پس از آن برای یکسال 

با شرکت بیمه پارسیان قرارداد منعقد می شود. 
 

سرپرست آبفا ماهشهر :
لایروبی تلمبه خانه فاضلاب آغاز شد

سرپرست منطقه آبفا بندرماهشهر گفت: با هدف پاکسازی شبکه 
و به منظور کنترل پس زدگی فاضلاب و رفاه حال شهروندان، 
لایروبی اصلی ترین تلمبه خانه فاضلاب که در سطح شهرستان 
به عنوان تلمبه خانه مادر به حساب می آید، آغاز شد.میرمحمد 
آقائی افزود: با در نظر گرفتن آغاز فصل زمستان و پیش بینی 
بارندگی های پیش رو، اکیپ لایروبی فاضلاب آبفا ماهشهر، 
حضور  با  را  مرکزی  خانه  تلمبه  لایروبی  اجرایی  عملیات 
کارشناسان ایمنی و رعایت دقیق موازین ایمنی و سلامت آغاز 
کرد. وی ادامه داد: لایروبی و اصلاح شبکه فاضلاب در برخی از 
مناطق شهرستان از دوماه گذشته آغاز شده و سعی بر آن داریم 
که تا قبل از بارندگی، شبکه های دچار مشکل و فرسوده را تا حد 

امکان اصلاح و لایروبی کنیم.

مدیرعامل توزیع برق اهواز :
شبکه برق روستاهای

 خسارت دیده بازسازی شد
مدیرعامل برق اهواز گفت: در راستای پایداری و استمرار خدمات 
رسانی مطلوب به مردم، شبکه برق روستاهای خسارت دیده 

ناشی از سیل درکلانشهراهواز بازسازی شد.
مدیرعامل این شرکت بیان داشت: با توجه به خسارات زیادی 
که سیل ۹۸ به شبکه برق این کلانشهر وارد کرد و برنامه ریزی 
به منظور احداث و بازسازی شبکه برق روستاهای آسیب دیده و 
اقدامات پیشگیرانه به منظور جلوگیری از حوادث مشابه اقدامات 
اساسی جهت حفظ پایداری شبکه در مناطق روستائی حادثه 
دیده صورت گرفت. حسن کریمی تصریح کرد: در سیل ۹۸ 
بخش وسیعی از شبکه برق این کلانشهر در مسیرهای روستائی 
آسیب جدی دید و در برخی مناطق شهرستان کارون، حمیدیه، 
و بامدژ شبکه بطورکامل به زیرآب رفت بطوریکه دسترسی 
غیرقابل امکان بودو لذاکارشناسان این شرکت ازهمان ابتدای 
بحران، با حضور در محل و برداشت میدانی از وضعیت شبکه، 
نسبت به طراحی مناسب برای بازسازی و جایگزینی مسیرهای 

جدید اقدامات لازم را انجام دادند.
 

رئیس اداره منابع آب شادگان :
120 هکتار حوضچه غیرمجاز
 پرورش ماهی تخریب شد

رئیس اداره منابع آب شهرستان شادگان از تخریب ۱۲۰ هکتار 
حوضچه غیرمجاز پرورش ماهی در سال جاری خبر داد.

راستای  در  این خبر گفت:  اعلام  بشیری ضمن  عبدالمحمد 
برداشت  با  قاطع  برخورد  و  آبی  منابع  از  صیانت  و  حفاظت 
کنندگان غیرمجاز در حوضه جراحی به علت محدودیت منابع 
آب و به طبع آن بروز مسائل کمی و کیفی رودخانه، این اداره 
آبه نخیلات شادگان و  تأمین حق  از بدو تأسیس به منظور 
همچنین کشت های تابستانه و پاییزه اقدام به تخریب 4۵۷ 
هکتار حوضچه پرورش ماهی گردید که ۱۲۰ هکتار آن در سال 

جاری اتفاق افتاد. 

رئیس سازمان بودجه و برنامه  خوزستان :

تعدادی از شهرهاي استان از لیست مناطق محروم حذف شدند!

مدیرکل محیط زیست خوزستان :

برای برخي مدیران نفتی پرونده قضایی تشکیل شده است

رئیس اتحادیه مشاوران املاک مرکز خوزستان :

ارزانترین منطقه اهواز زمین متري 6 میلیون است

به دلیل گراني مصالح و افزایش دستمزد ها ؛

پیمانکاران دیگر علاقه ای به شركت در مناقصه ندارند

رئیس سازمان بودجه و برنامه  استان خوزستان گفت: تعیین مناطق 
کمتر توسعه یافته کشور بدون اعمال نظر مدیران استانی در سطح 

کشور انجام گرفته است.
امید حاجتی مدیرکل سازمان برنامه و بودجه استان خوزستان اظهار 
کرد: لیست مناطق کمتر توسعه یافته تهیه شده که ۹ بخش در ۶ 
شهرستان را شامل می شود، و سال ۹۸ آقای جهانگیری معاون اول 

رییس جمهور تصویب کرده است.
وی ادامه داد: در واقع لیستی که در سال ۸۸ به تصویب رسیده و 
ملاک عمل بود تا پایان برنامه ششم توسعه مجدد تمدید شد که 
برخی شهرستان ها از جمله بندرماهشهر در آن قرار نگرفتند و در این 

مدت نیز لیست هیچ گونه تغییری نداشته است .
رئیس سازمان برنامه و بودجه استان خوزستان با تشریح جزئیات 
این ارزیابی خاطرنشان کرد: بررسی های این مصوبه به این شکل 

بوده است که با توجه به حدود ۶۰ شاخص اطلاعاتی گرفته شده و 
بر اساس تحلیل عاملی امتیازدهی، صورت نزولی شد و ۲۵ درصد 
لیست مناطق محروم  انتهای جدول تهیه شده در  شهرستان های 
کشور قرار گرفتند. وی اضافه کرد: این منطق محاسباتی سال ۸۸ 
بوده که اطلاعات آن به صورت متمرکز از وزارت خانه گرفته شد و 
توسعه  برنامه ریزی و معاونت  معاونت  درآن زمان توسط سازمان 

مدیریت، پیشنهاد آن را ارائه کرده و در دولت به تصویب رسید.
حاجتی عنوان کرد: این لیست در سال گذشته ۹۸ نیز تمدید شد و 
تا پایان برنامه ششم ملاک عمل خواهد بود. در واقع به این معنی 
است که دولت برای امور حمایتی خود بعد از بررسی های لازم، این 

شهرستان ها را مشمول برنامه حمایتی خود قرار می دهد.
در  اینکه  بیان  با  خوزستان  استان  برنامه  و  بودجه  سازمان  رئیس 
از استان های کشور برای تجدید نظر و  از هیچ یک  این خصوص 

اذعان کرد: در سال ۸۸ هیچ  نشده،  نظرخواهی  بررسی های لازم 
یک از مدیران فعلی حضور نداشتند تا اعمال نظری داشته باشند، 
در سال ۹۸ نیز از هیچ یک از استان های کشور برای تجدید نظر و 
بررسی مورد نظر دعوت به عمل نیامد و اطلاعات صرفا بر اساس 
لیست قبلی بررسی و نهایی شد تا در اولویت برنامه های حمایتی 
دولت قرار بگیرد. حاجتی بیان کرد: این در حالی است که تعدادی 
از شهرستان های استان که از نظر بنده مستحق قرار گرفتن در این 

لیست هستند، از جمله اندیکا و ایذه در نظر گرفته نشدند.
ندارم  اطلاعی   ۸۸ سال  در  مصوبه  این  جزئیات  از  افزود:  حاجتی 
اما بر اساس داده های آماری مورد نظر بررسی های کشوری، نتایج 
تحلیل ها چیز دیگری خواهد بود و ملاک عمل قرار می گیرد، در 
حال حاضر نیز از جزئیاتی که در سال ۸۸ مبنای عمل مدیران وقت 

بوده، اطلاعی ندارم.

مدیرکل حفاظت محیط زیست خوزستان گفت: در خصوص هر 
و  کند  آلودگی  رفع  باید  که  نرسیده  باور  این  به  که  مجموعه ای 
سلامت مردم را در اولویت قرار دهد، موضوع را به مراجع قضایی 
منعکس کرده ایم؛ هیچ تعارفی با متخلفان در زمینه سلامت مردم 
بهبود  برای  تدابیری  اتخاذ  است،  مهم  ما  برای  آنچه  و  نداریم 

وضعیت است.
محمدجواد اشرفی اظهار کرد: از سال های گذشته خوزستان و به 
ویژه اهواز درگیر آلودگی هوا است؛ بخشی از این آلودگی مربوط به 
گرد و غبارهای سال های ۹۰ تا ۹۷ بوده است که در پی بارش های 
کم و خشکسالی رخ داد اما با بارندگی های سال های ۹۷ و ۹۸ و 
اقداماتی که در راستای مدیریت گرد و غبار مهار شده است، در 
دو سال گذشته شاهد وقوع گرد و غبار و آلایندگی های مرتبط با 

آن نبودیم.
وی افزود: آنچه در یک ماه گذشته حساسیت خاصی در جامعه و 
آغاز فصل  اهواز است.  آلودگی هوای  ایجاد کرده، موضوع  مردم 
اصلی  عوامل  از  یکی  نیشکر  مزارع  سوزاندن  و  نیشکر  برداشت 
برداشت  متاسفانه  است.  اهواز  ویژه  به  خوزستان  در  هوا  آلاینده 
نیشکر در خوزستان تقریبا ۷۰ درصد به صورت برداشت سیاه یا 

سوزاندن مزارع انجام می شود که کار نادرست و غیرقبولی است.
مدیرکل حفاظت محیط زیست خوزستان گفت: مقرر بود شرکت 
 ۱۵ رشد  با  سالیانه  را  سیاه  برداشت   ۹۵ سال  از  نیشکر  توسعه 
درصدی به صورت برداشت سبز انجام دهد که متاسفانه این تعهد، 

تحقق پیدا نکرده است. در حال حاضر شرکت نیشکر حداکثر ۳۰ 
درصد برداشت سبز انجام می دهد.

وی افزود: تذکرات لازم از سوی سازمان حفاظت محیط زیست و 
دستگاه های نظارتی داده شده و مقرر شده بود در سال ۹۸ و ۹۹ 
رشد ۱۵ تا ۲۰ درصدی در برداشت سبز نیشکر داشته باشیم. در 
این راستا قراردادی توسط شرکت نیشکر برای خرید دستگاه های 
نشد  محقق  امر  این  کرونا  شیوع  دلیل  به  اما  شد  منعقد  دروگر 
مزارع  سوزاندن  هوا،  آلایندگی  اصلی  عوامل  از  یکی  بنابراین 
نیشکر است که در حال پیگیری هستیم و این موضوع در حوزه 
شرکت های نیشکر و سازمان جهاد کشاورزی تذکر داده شده است 

و گاه به مراجع قضایی نیز منعکس شده است.
به  مربوط  اهواز  آلاینده های  از  دیگری  بخش  کرد:  بیان  اشرفی 

سوزاندن زباله یا پسماندها در محل دفع پسماند است.
وی تصریح کرد: برخی مواقع آتش سوزی زباله ها توسط زباله گردها 
و بخشی به دلیل وضع نادرست پسماندها در محل دفع زباله های 
شهری رخ می دهد. زباله ها در این سایت تقریبا رها می شوند در 
حالی که باید به صورت استاندارد دفع شوند که این اتفاق نمی افتد.

مدیرکل حفاظت محیط زیست خوزستان گفت: در ۲۰ روز گذشته 
در  هوا  آلودگی  در  موثر  مواد  و  دود  انتشار  و  هوا  آلودگی  شاهد 
بودیم  دلیل  این  به  شهر  شرق  جنوب  و  شرق  در  ویژه  به  اهواز 
که شهرداری موظف شد در اقدامات کوتاه مدت در خصوص مهار 

آلودگی ها اقدام کند.

وی بیان کرد: از سال های گذشته آلودگی فلرهای نفتی نیز وجود 
از  برای جلوگیری  پنج سال گذشته  در  اقدامات خوبی  اما  داشته 
انتشار آلایندگی های ناشی از سوزاندن مواد نفت و گاز انجام شده 
است که امیدواریم در سه سال آینده ۸۰ درصد از انتشار آلایندگی 

فعالیت های فلرهای نفتی را کاهش دهیم.
کاهش  زمینه  در  فعالیت هایی  انجام  لزوم  بر  تاکید  با  اشرفی 
آلودگی هوا، افزود: برای برخی مسئولان نفتی در مراجع قضایی 
پرونده تشکیل شده که منجر به صدور احکامی شده است اما این 
سلامت  برای  نیست.  خاص  شخص  یک  به  مربوط  موضوعات 
وظیفه  و  کرد  نخواهیم  مماشات  سازمانی  یا  فرد  هیچ  با  مردم 
سازمانی را دقیق اجرا خواهیم کرد. بر این اساس، سهم آلایندگی 

هر مجموعه مشخص شده است.
بیان کرد: در خصوص  مدیرکل حفاظت محیط زیست خوزستان 
هر مجموعه ای که به این باور نرسیده که باید رفع آلودگی کند و 
سلامت مردم را در اولویت قرار دهد، موضوع را به مراجع قضایی 
منعکس کرده ایم؛ هیچ تعارفی با متخلفان در زمینه سلامت مردم 
بهبود  برای  تدابیری  اتخاذ  است،  مهم  ما  برای  آنچه  و  نداریم 

وضعیت است.
وی گفت: در کارگروه اضطرار آلودگی هوا مقرر شد که شرکت های 
توسعه نیشکر دهخدا و دعبل خزائی به دلیل نزدیکی به سکونتگاه 
مردم از آتش زدن مزارع خودداری کنند و در صورتی که رعایت 

نکنند، موضوع به مراجع قضایی منعکس می شود.

رئیس اتحادیه مشاوران املاک اهواز گفت: افزایش قیمت مسکن 
در اهواز باعث شده که معاملات خرید خانه به شدت کاهش داشته 

باشد و خرید و فروش خانه کم شود.
کرد:  اظهار  اهواز  در  مسکن  قیمت  خصوص  در  زنگنه  قنبرعلی 
باعث شد دلار ۱۵ هزار  و  آمد  به وجود  ارز  بازار  در  نوساناتی که 
تومانی به بیش از ۲۵ هزار تومان برسد شرایطی را در بازار به وجود 

آورده که قیمت مسکن در اهواز ۳۰ تا ۵۰ درصد افزایش پیدا کند.
که  شده  باعث  اهواز  در  مسکن  قیمت  افزایش  این  افزود:  وی 
معاملات خرید خانه به شدت کاهش داشته باشد و خرید و فروش 

خانه کم شود.

رئیس اتحادیه مشاوران املاک اهواز تصریح کرد: اکنون در اهواز 
خانه با قیمت هر متر کمتر از ۶ میلیون تومان پیدا نمی شود و در 
مناطق خوب اهواز نیز قیمت هر متر خانه حدود ۳۰ تا 4۰ میلیون 
تومان است. زنگنه گفت: تا سال گذشته در منطقه ای مثل کوروش 
اهواز که از مناطق متوسط شهری است، قیمت هر متر خانه حدود ۸ 
تا ۹ میلیون تومان بود اما اکنون قیمت خانه در چنین منطقه ای به 
حدود ۱۶ تا ۱۷ میلیون تومان رسیده است و چنین وضعیتی در دیگر 

مناطق اهواز نیز وجود دارد.
وی ادامه داد: در مناطقی مثل مهدیس، کیانشهر و پردیس که از 
جمله مناطق ارزان اهواز به شمار می آیند، قیمت هر متر خانه حدود 

۶ تا ۸ میلیون تومان است و ارزان تر از این قیمت ها در اهواز خانه 
پیدا نمی شود. رئیس اتحادیه مشاوران املاک اهواز خاطرنشان کرد: 
برای  زمین،  قیمت  محاسبه  بدون  اهواز  در  هزینه ساخت مسکن 
هر متر حدود 4 تا ۵ میلیون تومان است و این افزایش هزینه های 
ساخت نیز علاوه بر افزایش نرخ، یکی دیگر از عوامل افزایش قیمت 

مسکن در بازار است.
زنگنه گفت: در اهواز برخی از سازندگان مسکن، خانه را با قیمت 
هر متر حدود ۶ تا ۷ میلیون تومان پیش فروش می کنند و به نوعی 
باید گفت که این سازندگان با ضرر، خانه های خود را پیش فروش 

می کنند تا بتوانند بخشی از هزینه ساخت را تامین کنند.

رئیس اداره راه و شهرسازی بندر امام)ره( با بیان اینکه "۱۳۷ میلیارد 
ریال برای رفع مشکلات معابر مسکن مهر در نظر گرفته شده است" 
گفت: افزایش تورم، قیمت مصالح و دستمزد سبب شده پیمانکاران 

علاقه ای به شرکت در مناقصه نداشته باشند.
به گزارش تسنیم، تکمیل نشدن زیرساخت و آسفالت معابر، جولان 
سارقان در پروژه های "مسکن مهر" بندر امام خمینی)ره( از مهم ترین 
مختلف  گزارش های  در  که  بوده  منطقه  این  ساکنان  دغدغه های 
پیگیری شده بود. فراهم نشدن پارک بازی کودکان، بازارچه محلی، 
فضای سبز، آسفالت و روشنایی معابر، امنیت اجتماعی به علت وجود 
سارقان و زیرساخت های اولیه شهری، سبب شده که مردم حتی تمایل 
به سکونت در ساختمان های تکمیل شده در مسکن مهر بندر امام 

خمینی)ره(، نداشته باشند.
حمید ایزدی منش رئیس اداره راه و شهرسازی بندر امام خمینی)ره( 
درباره مشکلات زیرساختی مسکن مهر اظهار داشت: تاکنون دو بار 

مناقصه از طریق سامانه "ستاد" اداره کل راه و شهرسازی برای آسفالت 
و زیرسازی معابر مسکن مهر انجام شده ولی به علت به حد نصاب 

نرسیدن پیمانکاران شرکت کننده، مناقصه برنده نداشته است.
وی افزود: در حال پیگیری برای تقسیم اعتبار و کاهش مبلغ برای 
استفاده از ظرفیت دو پیمانکار همزمان و برگزاری مناقصه از طریق 
سامانه ستاد برای رفع مشکلات آسفالت و زیرسازی مسکن مهر بندر 
امام خمینی هستیم. ایزدی منش در ادامه تاکید کرد: ۱۳۷ میلیارد ریال 
برای رفع مشکلات آسفالت و زیرسازی معابر مسکن مهر بندر امام 
خمینی در نظر گرفته شده است که با توجه به تشریفات مناقصه به 

احتمال زیاد مبلغ افزایش خواهد یافت. 
وی افزود: افزایش تورم، قیمت مصالح و دستمزد سبب شده پیمانکاران 
ایزدی  باشند.  نداشته  مهر  مناقصه مسکن  در  به شرکت  علاقه ای 
منش درباره مشکلات روشنایی معابر مسکن مهر گفت: در موضوع 
روشنایی مسکن مهر کمک و کار زیادی انجام شده ولی زیرساخت 

مسکن مهر در حوزه برق ضعیف است و منابع اعتباری با توجه افزایش 
تجهیزات برقی، کفاف مشکلات را نمی دهد و در حال رایزنی برای 
رفع آن هستیم. حجت اله خسروی بخشدار بندر امام خمینی)ره( درباره 
انتقادهای مردمی از روشنایی و پایین بودن امنیت اجتماعی در مسکن 
مهر اظهار داشت: از بحث امنیت اجتماعی مسکن مهر راضی نیستیم 
و دغدغه  های شهروندان را به فرمانده انتظامی شهرستان اعلام کرده 
و پیگیر رفع مشکل هستیم . وی افزود: از طریق اداره برق و راه  و 
شهرسازی پیگیر رفع روشنایی مسکن مهر بندر امام خمینی هستیم. 
خسروی در ادامه تاکید کرد: چارت سازمانی نیروی انسانی و تجهیزات 
امام خمینی جوابگوی مشکلات  بندر  انتظامی در  نیروی  پشتیبانی 
نیست. وی افزود: اعتبارات مالی برای راه اندازی و احداث ساختمان 
حوزه مقاومت بسیج و کلانتری انجام شده است و انتظار داریم با با 
این کار مشکلات امنیت اجتماعی مسکن مهر بندر امام خمینی تا حد 

زیادی مرتفع شود.


